

yalla! iftar awaits

يلا.. الإفطار في انتظارك

sr79

starters

المقبلات

dates

تمر

109 | raw salad (vg)

mixed leaves, edamame beans, baby plum tomatoes and pickled mooli, carrot and red onion. topped with fried shallots, finished with wagamama house dressing

109 | سلطة طارحة (ن)

مزيج من الخضار الورقية، ايدامامي، طماطم كرزية مخلل مولي جزر و بصل احمر. مزين بالبصل المقلي و يقدم مع صلصة واجاماما

105 | suribachi chicken wings

eight pieces of chicken wings in a spiced yakitori sauce, garnished with spring onions and mixed sesame seeds

105 | سوريباشي أجنحة الدجاج

ثمانية قطع من أجنحة الدجاج المقلي في صلصة ياكيتوري الحارة مزينة بالبصل الأخضر وبذور السمسم

soup (choose one)

الشوربة (اختر واحد)

302 | miso soup lentil soup

109 | شوربة ميسو شوربة العدس

mains (choose one)

الطبق الرئيسي (اختر واحد)

20 | chicken ramen

grilled chicken on top of noodles + rich chicken broth with dashi and miso. topped with pea shoots + spring onions

20 | رامن الدجاج

نودلز في حساء دجاج بالداشي والميسو مضاف فوقه دجاج مشوي مزين ببراعم البازلاء والبصل الأخضر

70 | teriyaki chicken & shrimp donburi

chicken in teriyaki sauce with sticky white rice, shredded carrots, pea shoots and onions. garnished with sesame seeds + served with a side of kimchee

70 | دنبوري جمبري و دجاج التريايكي

شريحة صدر دجاج أو لحم بقري مع صوص التريايكي. يقدم مع الأرز الأبيض المسلوق، جزر مبشور، براعم البازلاء، و البصل يزين ببذور السمسم و طبق جانبي من الكيمتشي

78 | cha han donburi yasai

stir-fried brown rice with tofu + vegetables, egg, mushrooms, mangetout, sweetcorn and spring onions. served with a side of japanese pickles

78 | شان هان دانبوري ياساي

أرز بني مقلي + توفو مع البيض، الفطر، البازلاء، الذرة الحلوة و البصل الأخضر يقدم مع طبق جانبي من المخللات اليابانية

40 | yaki soba chicken and shrimp

soba noodles with egg, peppers, bean sprouts, white + spring onions garnished with fried shallots, pickled ginger and sesame seeds

40 | ياكى صوبا جمبري و دجاج

نودلز صوبا مع البيض، الفلفل، براعم الفاصوليا، البصل الأخضر و الأبيض يزين بالبصل المقلي و الزنجبيل المخلل و بذور السمسم

48 | chicken + prawn pad-thai

chicken + prawn, with rice noodles in a tamarind sauce with egg, beansprouts, leeks, chillies and red onion. garnished with fried shallots, peanuts, fresh herbs and lime

48 | بادتاي جمبري و دجاج

نودلز الأرز مطهية في صلصة الأماي مع البيض، براعم الفاصولياء، الكراث، الفلفل الحار و البصل الأحمر. يزين بالبصل المقلي الفول السوداني، الأعشاب الطازجة و الليمون

71 | chicken katsu curry

chicken coated in crispy panko breadcrumbs, covered in an aromatic curry sauce served with sticky rice and a side salad

71 | كاري كاتسو الدجاج

دجاج أو خضار مقرمش مغطى بفتات خبز البانكو، مغطى بصوص كاري عطري. يقدم مع الأرز المسلوق و سلطة جانبية

(vg) vegan

(ن) نباتي

yalla! iftar awaits

يلا..
الإفطار في انتظارك

desserts (choose one)

الحلويات (اختر واحد)

mango pudding
142 | banana katsu

بودنغ المانجو
٤٨ | آيس كريم مع كاتسو الموز

drinks (choose one)

المشروبات (اختر واحد)

712 | local water
vimto
jallab

٧١٢ | مياه معدنيه محلية
فيمتو
جلاب

Yalla! suhoor awaits

بلا

السحور في إنتظارك

sr 69

starters

109 | **raw salad (vg)**
mixed leaves, edamame beans, baby plum tomatoes and pickled mooli, carrot and red onion.
topped with fried shallots and finished with the wagamama house dressing

107 | **chilli squid**
crispy fried squid dusted with shichimi.
served with a chilli coriander dipping sauce

mains (choose one)

20 | **chicken ramen**
grilled chicken on top of noodles in a rich chicken broth with dashi and miso. topped with pea shoots and spring onions

70 | **teriyaki chicken donburi**
chicken in teriyaki sauce with sticky white rice, shredded carrots, pea shoots and onions. garnished with sesame seeds + served with a side of kimchee

78 | **cha han donburi yasai**
stir-fried brown rice with tofu + vegetables, egg, mushrooms, mangetout, sweetcorn and spring onions. served with a side of japanese pickles

yaki soba
soba noodles with egg, peppers, bean sprouts, white and spring onions garnished with fried shallots, pickled ginger and sesame seeds
40 | chicken + shrimp

desserts

mango pudding

drinks

712 | **local water**

(vg) vegan

المقبلات

109 | **سلطة طازجة (ن)**
مزيج من الخضار الورقية، ايدامامي، طماطم كرزية مخلل مولي وجزر و بصل احمر. مزين بالبصل المقلي و يقدم مع صلصة واجاماما

107 | **الخباز بالفلفل الحار**
خباز مقلي مقرمش مع رشة من الشيشيمي يقدم مع صوص الكزبرة بالفلفل

الطبق الرئيسي (اختر واحد)

20 | **رامن الدجاج**
نودلز في حساء دجاج بالداشي والميسو مضاف فوقه دجاج مشوي مزين ببراعم البازلاء والبصل الأخضر

70 | **دنبوري دجاج التريايكي**
شريحة صدر دجاج أو لحم بقري مع صوص التريايكي. يقدم مع الأرز الأبيض المسلوق، جزر مبشور، براعم البازلاء، و البصل يزين ببذور السمسم و طبق جانبي من الكيمتشي

78 | **شان هان دانبوري ياساي**
أرز بني مقلي + توفو مع البيض، الفطر، البازلاء ، الذرة الحلوة و البصل الأخضر
يقدم مع طبق جانبي من المخللات اليابانية

ياكي صوبا
نودلز صوبا مع البيض ، الفلفل ، براعم الفاصوليا ، البصل الأخضر و الأبيض يزين بالبصل المقلي و الزنجبيل المخلل و بذور السمسم
40 | دجاج + جمبري

الحلويات

بودنغ المانجو

المشروبات

712 | **مياه معدنيه محلية**

(ن) نباتي